
                    
 
 
 
Mondelinge vragen voor het Vragenuur  
Provinciale Statenvergadering 6 februari 2023   
 
 
Voor: Gedeputeerde Rommel  
Van: PvdA-nh fractie. 
Datum: 31 januari 2023  
 
 
Geachte gedeputeerde, mevrouw Rommel, 
 
Op de website van de NOS *), op 30 januari jl., valt te lezen dat “Provincies  van duizenden 
veehouders niet (precies) weten of deze agrariërs de juiste stikstofvergunningen hebben”. 
 
Deze berichtgeving - vooropgesteld dat deze juist is - baart de fractie van de PvdA zorgen. 
 
Vraag: 

1. Geldt deze onbekendheid aangaande de juiste stikstofvergunningen bij veehouders ook 
onze provincie Noord Holland? 
 

2. Als dat zo is, heeft GS dan cijfers om hoeveel veehouders dit (ongeveer) moet gaan, en 
waar deze veehouders hun bedrijfsvoering hebben? En heeft deze wetenschap dan nog 
gevolgen voor een effectieve provinciale aanpak van het stikstofprobleem?  

 
3. In het geval van een ontbrekend overzicht; welke acties zou GS dan willen ondernemen 

om wél goed overzicht te krijgen in de diverse stikstofvergunningen? 
 

 
*) Provincies weten van duizenden veehouders niet of ze juiste stikstofvergunning hebben -
 https://nos.nl/l/2461801  
 
 
Aukelien Jellema 
PvdA-nh  
 
 
 
  




